



光華獨立中學

S. M. Kwang Hua (Persendirian)
Kwang Hua Private High School

编号: KHPHS.01-4/4/1(74)

日期: 07.09.2026

致: 全体教职员、家长、监护人及学生

事关: 烟霾期间教学及防护措施之通告

鉴于近期空气污染指数(API)持续升高, 为维护师生健康, 本校将参照马来西亚教育部相关指南, 适时调整户外活动及教学安排。相关措施如下:

1. 当空气污染指数超过 100 点时, 校方将暂停所有户外活动, 包括体育课、课外活动及其他户外教学活动。
2. 如当日下午 6 时所公布的空气污染指数达到 200 点或以上, 校方将另行发布通告, 翌日暂停实体课程, 并改为居家线上教学, 教师与学生须依据原定课表进行教学与学习。
3. 全体教职员照常上班。
4. 为减低烟霾对健康造成的影响, 敬请全体教职员及学生注意以下事项:
 - 尽量减少不必要的户外活动, 适当补充水分, 并留意自身健康状况。
 - 户外活动或往返学校途中, 建议佩戴口罩。
 - 如身体出现不适, 应及时告知班导师或校方。

校方将密切关注空气污染指数及烟霾情况, 并根据实际情况适时调整教学及防护措施, 敬请全体师生留意后续通知。

此布, 敬请垂注。

校长室 启





光華獨立中學

S. M. Kwang Hua (Persendirian)
Kwang Hua Private High School

Ref. No: KHPHS.01-4/4/1(74)

Date: 07.09.2026

To : All Teachers, Staff, Parents, Guardians and Students

NOTICE ON TEACHING AND PREVENTIVE MEASURES DURING HAZE CONDITIONS

In view of the recent rise in the Air Pollutant Index (API), and in the interest of safeguarding the health of our students and teachers, the school will adhere to the relevant guidelines issued by the Ministry of Education, Malaysia, and make appropriate adjustments to outdoor activities and teaching arrangements.

The following measures will be implemented:

1. When the Air Pollutant Index (API) exceeds 100, the school will suspend all outdoor activities, including Physical Education classes, co-curricular activities and other outdoor educational activities.
2. If the API reading recorded at 6.00 p.m. reaches 200 or above, the school will issue a separate notice informing students that physical classes will be suspended on the following day and replaced with online learning from home. During online learning, teachers and students are required to follow the existing timetable and conduct teaching and learning.
3. All teachers and staff will continue to report for work as usual.
4. To minimise the potential health effects of haze, all students and staff are advised to observe the following precautions:
 - Minimise unnecessary outdoor activities, stay adequately hydrated, and monitor your health condition.
 - Wear a mask when engaging in outdoor activities or travelling to and from school.
 - If you experience any discomfort or health-related symptoms, inform your class teacher or the school promptly.

The school will closely monitor the API and haze conditions and make appropriate adjustments to teaching and preventive measures when necessary. All students and staff are advised to stay tuned for further notices.

Please take note of the above notice. Thank you.

The Principal's Office

